
PROTOKÓŁ Nr V/11

z V posiedzenia Rady Gminy Mielnik
w dniu 18 lutego 2011 roku.

Sesja Rady Gminy Mielnik rozpoczęła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy o godz. 900, 
zakończyła się o godz. 1235.

Lista obecności radnych i zaproszonych gości znajduje się w załączeniu do protokołu.

Do punktu 1.

Otwarcia  V  sesji  Rady  Gminy  Mielnik  dokonał  jej  Przewodniczący Pan  Jan 
Zduniewicz.
Pan Przewodniczący powitał radnych i gości obecnych na sesji. Stwierdził, że na ustawowy 
skład Rady 15 radnych, w sesji uczestniczy 14 radnych.

Na protokolanta obrad Przewodniczący powołał Panią Elżbietę Szymańską.

Do punktu 2.

Pan Wójt zgłosił wniosek o uzupełnienie porządku obrad sesji o punkt „Podjęcie uchwały w 
sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mielnik na lata 2011-2016”.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  14  radnych,  wprowadziła  do  porządku 
obrad  sesji  punkt  „Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  
Finansowej Gminy Mielnik na lata 2011-2016”.
Ustalony porządek obrad V sesji Rady Gminy brzmi następująco:

1. Otwarcie sesji.
2. Ustalenie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Informacja Wójta o pracy między sesjami.
5. Interpelacje i zapytania radnych.
6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej  Prognozy Finansowej Gminy 

Mielnik na lata 2011-2016.
7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Mielnik na rok 2011.
8. Podjęcie  uchwały w sprawie określenia  warunków i  trybu  finansowego wspierania 

rozwoju sportu w Gminie Mielnik.
9. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2010r. oraz 

informacja o realizacji uchwały w sprawie programu osłonowego w zakresie pomocy 
lekowej mieszkańcom.

10. Informacja o realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2010.

11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
12. Wolne wnioski.
13. Zakończenie obrad.
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Do punktu 3.

Pan Przewodniczący poinformował, że protokoły z III i IV sesji Rady Gminy są wyłożone na 
sali obrad i jeżeli do końca sesji nie zostaną zgłoszone do nich uwagi lub poprawki, zostaną 
one przyjęte w takiej formie, w jakiej je sporządzono.

Do punktu 4.

Pan Wójt przedstawił informację o swojej pracy w okresie między sesjami:
● Odbyło  się  10 zebrań wiejskich,  w trzech wsiach  – Niemirowie,  Sutnie  i  Osłowie 

zmienili  się  sołtysi.  W Niemirowie  sołtysem została  Pani  Weronika  Jankowska,  w 
Sutnie  Pan  Adam  Bersztolc  i  w  Osłowie  Pan  Jerzy  Weremjewicz.  Pan  Wójt 
pogratulował wszystkim dotychczas wybranym sołtysom i członkom rad sołeckich.

● Dokonaliśmy przeglądu  dwóch  realizowanych  inwestycji  gminnych  –  oczyszczalni 
ścieków i przebudowy budynku kina pod potrzeby muzeum. W sprawie oczyszczalni 
odbyło się spotkanie z konsorcjum i inspektorami nadzoru, ponieważ były uwagi co do 
sposobu  realizacji  inwestycji  i  jakości  użytych  do  budowy  materiałów. 
Prawdopodobnie  niektóre  użyte  do  budowy  materiały  będą  musiały  zostać 
wymienione.  Zmieniony  został  wylot  rury  odprowadzającej  oczyszczone  ścieki  do 
rzeki, będzie on przy samym brzegu rzeki.

● Budynek  kina  –  w planach  przebudowy nie  uwzględniono  alarmu w budynku,  na 
głównej sali zaprojektowano podłogę z 50 cm. spadkiem. To wiąże się z ponownym 
przeprowadzeniem  pewnych  procedur.  W  związku  z  faktem,  że  w  nazwie  tego 
projektu mamy słowo muzeum, musimy być przygotowani na duże wydatki finansowe 
związane  z  tym,  że  ustawa  o  muzeum  zobowiązuje  do  zatrudnienia  minimum  3 
pracowników naukowych, należy powołać i zapłacić członkom rady programowej w 
stopniach profesorskich – minimum 5 osób, wprowadzić zabezpieczenia związane z 
ochroną  zbiorów,  wydzielić  oddzielną  księgowość  i  zatrudnić  pracownika 
administracyjnego.  Prowadzimy  jeszcze  próby  wyjaśnienia,  czy  jesteśmy  w  stanie 
ominąć te rygorystyczne przepisy, ponieważ rodzą one duże skutki finansowe.

● Został  przygotowany  i  ogłoszony  przetarg  na  wykonanie  nawierzchni  drogi 
Radziwiłłówka  -  Grabarka,  mamy pismo z Urzędu Wojewódzkiego potwierdzające 
wsparcie finansowe na tę drogę.

● Jesteśmy  w  trakcie  przygotowania  i  realizacji  programów  wspierających  działania 
związane  z  instalacją  paneli  słonecznych  do  podgrzewania  wody,  zbieramy  też 
informacje w sprawie usuwania eternitu, gdzie w 100 % pokrywamy usuniecie eternitu 
i  jego  utylizację.  Przymierzamy  się  również  do  rozwiązań  związanych  z 
dofinansowaniem do oczyszczalni przydomowych.

● Pan Wójt uczestniczył w spotkaniu w Drohiczynie, w Kurii Diecezjalnej, związanym z 
zapoznaniem się ze stanem wykopalisk na Górze Zamkowej i w ruinach kościoła. W 
spotkaniu uczestniczył  konserwator zabytków, archeolodzy, pracownicy Politechniki 
Białostockiej, którzy robili badania związane z pęknięciami murów i osuwaniem się 
skarpy. Okazało się, że pęknięcia murów kościoła nie są związane z osuwaniem się 
skarpy, jest to wynik działań wojennych. W maju br. odbędzie się w Mielniku otwarte 
spotkanie w tej sprawie, gdzie zostaną przedstawione wyniku wykopalisk, publikacje 
na ten temat itp.



3

● Jest  na  dobrej  drodze  sprawa  związana  z  przeprawą  promową  w  Mielniku  na 
Przedmieściu.  Jesteśmy po wstępnych  uzgodnieniach,  liczymy  że  w I  połowie  br., 
jeszcze przed sezonem letnim, uda się uruchomić tę przeprawę.
W  niedługim  czasie  zostanie  również  ogłoszony  przetarg  na  budowę  ścieżek  
rowerowych.

● Trwają  rozmowy  związane  z  inwestycją  na  przepompowni  w  Adamowie,  rzecz 
dotyczy  pewnych  uregulowań  prawnych  i  udało  się  ją  pomyślnie  przeprowadzić. 
Będzie to skutkowało w roku przyszłym dodatkowymi środkami do budżetu z podatku 
od nieruchomości w kwocie ok.2 mln.zł.

● Pan Wójt odczytał informację Powiatowego Zarządu Dróg dot. zasad odprowadzania 
wód powierzchniowych z działek zabudowanych na jezdnię przez właścicieli posesji 
położonych przy drogach powiatowych.

(w zał. na str..........prot.)

Rada Gminy przyjęła do wiadomości informację Wójta o pracy między sesjami.

Do punktu 5.

Pan  Leoniuk  Sławomir poinformował,  że  nie  otrzymał  odpowiedzi  na  część  swojej 
interpelacji dotyczącej kwestii oświetlenia przy kaplicy w Adamowie.

Interpelacja Nr 14/11 Pani Marii Boguszewskiej
W sprawie – naprawa dróg “Krawczanka” i Werhurna”. Obie drogi polne są w złym stanie; 
niektóre fragmenty sa nieprzejezdne.  Głębokie doły,  gruz budowlany z kawałkami szkła i 
drutu są zagrożeniem dla kierowców różnych pojazdów. Dla mieszkańców Mielnika są to 
drogi dojazdowe do pół i  lasów. Niebawem rozpocznie się sezon turystyczny.  Obie drogi 
stanowią  szlak  turystyczno-rowerowy,  który  jest  często  odwiedzany  z  uwagi  na  walory 
przyrodnicze i historyczne.
Należy podjąć działania, z chwilą gdy warunki pogodowe na to pozwolą! Naprawa obu dróg 
nie wymaga wielkich nakładów finansowych.

(w zał. na str...........prot.)

Interpelacja Nr 15/11 Pani Aliny Hackiewicz-Stępień
Zwracam  się  z  wnioskiem  o  wykonanie  wiaty  na  drewno  opałowe  przy  świetlicy  w 
Niemirowie. Drewno, które wykorzystane jest do ogrzewania świetlicy nie jest zabezpieczone 
przed opadami. Aktualnie aby ogrzać świetlicę np. na czas kursu wyrobu kwiatów ze słomy 
uczestniczy szkolenia – suchy opał przywozili we własnym zakresie.
W związku z powyższym proszę o pilne wykonanie, w miejscu gdzie obecnie składowane jest 
drewno, zamykanej na kłódkę zadaszonej wiaty z siatki. Jednocześnie informuję, że Sołtys i 
rada Sołecka na zebraniu w dniu 10.02.2011r. zadeklarowała wkład własny mieszkańców wsi 
przy budowie w/w wiaty w formie robocizny w czynie społecznym.
Proszę o pozytywne rozpatrzenie wniosku i pisemną odpowiedź. Dziękuję.

(w zał. na str...........prot.)

Interpelacja Nr 16/11 Pana Sławomira Pytla
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Na  podstawie  §  26  Statutu  Gminy  Mielnik,  zgłaszam  interpelację  w  sprawie  potrzeby 
planowania budowy świetlicy wiejskiej w sołectwie Maćkowicze.
Wnoszę o zaplanowanie w przyszłym budżecie Gminy Mielnik i realizację zadania – budowa 
świetlicy w sołectwie Maćkowicze w latach 2012-2013. Mieszkańcy sołectwa Maćkowicze 
podczas zebrania wiejskiego w dniu 10.02.2011 roku, podczas wyborów sołtysa, wskazywali 
na dotychczasowe zaniedbania gminy w realizacji niezbędnej inwestycji – budowa świetlicy 
wiejskiej.  Sołectwo  Maćkowicze  wśród  13  sołectw  w  gminie  zajmuje  5  miejsce  pod 
względem liczby ludności (172 osoby wg. danych GUS 2010) nie doczekało się dotychczas 
nawet projektu takiej inwestycji. Inicjatywa sołectwa przeznaczenia funduszu sołeckiego w 
2011r.  na  zakup  działki  pod  budowę  świetlicy  zapoczątkowała  działania,  które  mogą 
doprowadzić  do  powstania  tej  inwestycji.  Aby  podjąć  się  takiej  inwestycji  potrzebne  są 
znacznie większe pieniądze niż udział funduszu sołeckiego, nawet z kilku lat. Potrzeba też 
czasu na zaplanowanie inwestycji, wykonanie projektu i podjęcie inwestycji z ewentualnym 
zagospodarowaniem  terenu.  W  naszym  sołectwie  występuje  4  miejscowości,  z  których 
zarówno młodzież, mieszkańcy aktywni zawodowo, jak i seniorzy potrzebują niekrępującego 
miejsca do wspólnych spotkań w celach kulturalnych,  czy chociażby dla przeprowadzenia 
zebrania wiejskiego. Wykorzystanie przy takiej  liczbie mieszkańców mieszkania sołtysa w 
celu przeprowadzenia zebrania jest nie do przyjęcia lub co najmniej krępujące dla większości 
mieszkańców  naszego  sołectwa.  Planując  rozwój  miejscowości  gminy  Mielnik  należy 
zwrócić uwagę gdzie występują największe zaniedbania w zakresie wdrażania programów 
pobudzania aktywności obywatelskiej, aby nie popełnić błędów z przeszłości.
Wobec tego chciałbym zapytać czy budowa świetlicy wiejskiej w sołectwie Maćkowicze: - 
jest planowana do realizacji, jeżeli tak, to w jakich terminach przewidywane są kolejne etapy 
tej inwestycji.  Zdaję sobie sprawę, że do wykonania tej inwestycji  niezbędne są fundusze, 
jednak  należy  rozważyć,  czy  nie  można  pozyskać  do  tego  zadania  dostępnych  środków 
zewnętrznych z różnych programów pomocowych.
Ufam, że dołoży Pan wszelkich starań, aby inwestycja ta była wdrożona i zakończona.
Wobec powagi sprawy wnoszę o udzielenie odpowiedzi na piśmie.

(w zał. na str...........prot.)

Interpelacja Nr 17/11 Pana Zbigniewa Jonio
1. Panie  Wójcie  zwracam  się  o  wykonanie  parkingu  przy  cmentarzu  katolickim  w 

Mielniku.
2. Odwodnienie  i  poprawę  ulicy  przy  Państwie  Wakulukach,  Ziółkowskich  i 

Kamińskich.
3. Poprawa ulicy Zamiejskiej w kierunku Wajkowa.

(w zał. na str...........prot.)

Interpelacja Nr 18/11 Pana Stefana Troca
Droga  gminna  Moszczona  Królewska-Osłowo  na  odcinku  około  300m  nie  odpowiada 
normom  drogi  publicznej,  gdyż  na  skrzyżowaniu  z  drogą  Radziwiłłówka-łąki  schodzi 
trójkątem w jeden  punkt.  Sytuacja  taka  powstała  po  scaleniu  na  terenie  wsi  Mielnik.  W 
związku z tym należy ustalić normalne wymiary drogi w ewidencji, gdyż w terenie droga ma 
inne  wymiary.  W przyszłości  w wypadku  modernizacji  drogi  mogą  wystąpić  problemy z 
pozyskaniem środków. Nadmieniam, że drogą tą planowana jest ścieżka rowerowa. Należy 
też podjąć działania w celu poszerzenia tej drogi na terenie wsi Osłowo.

(w zał. na str...........prot.)
Interpelacja Nr 19/11 Pana Stanisława Drozdowskiego
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W nawiązaniu do wypowiedzi Pana na zebraniu wiejskim w Wajkowie i mojej wcześniejszej 
rozmowy  z  Panem  –  proszę  o  udzielenie  odpowiedzi  czy  w  budżecie  gminy  na  2011r. 
zarezerwowane są środki na rozpoczęcie budowy drogi Wajków-Sutno pod Bugiem, według 
jej pierwotnego przebiegu.
Proszę o odpowiedź na piśmie.

(w zał. na str...........prot.)

Interpelacja Nr 20/11 Pana Stanisława Drozdowskiego
Zgodnie  z  uchwałą  mieszkańców  wsi  Wajków podjętą  na  zebraniu  wiejskim w dniu  21 
września 2010r. w sprawie rozdysponowania środków funduszu sołeckiego na 2011r. Proszę 
o  podjęcie  działań  związanych  z  realizacją  zadania  zapisanego  w  złożonym  wniosku  – 
urządzenie placu zabaw dla dzieci na działce gminnej.
Wolą mieszkańców wsi jest aby plac zabaw został urządzony do końca mają 2011r., tak, aby 
w okresie letnim dzieci mogły z niego korzystać.
Proszę również o dokończenie w wymienionym wyżej terminie budowy boiska do siatkówki 
(wyrównanie i obrysowanie), które wykonano ze środków funduszu sołeckiego w 2010r.
Proszę o odpowiedź na piśmie.

(w zał. na str...........prot.)

Interpelacja Nr 21/11 Pana Sławomira Leoniuka
1. Czy będzie realizowany remont świetlicy (szkoły) w Mętnej?
2. Czy będą dopłaty do kolektorów słonecznych?
3. Czy jest możliwość dofinansowania (zwrot podatku VAT) dla tych co opalają gazem?
4. Przestawienie czasu gaszenia światła w Adamowie.

(w zał. na str...........prot.)

Zapytanie Pana Kazimierza Toboty
1. Kto pokrywa koszty usuwania lodu na ulicy powiatowej – gmina czy powiat?
2. Czy są już wytyczone trasy ścieżek rowerowych i czy było to z kimś konsultowane, 

czy też narzucono nam jak mają przebiegać.

Zapytanie Pani Marii Boguszewskiej
W  poprzedniej  kadencji  Rady  Pani  radna  Terpiłowska  zgłosiła  wniosek  w  sprawie 
oznakowania  samochodów  służbowych  Urzędu  Gminy,  Pani  radna  Boguszewska 
podtrzymuje ten wniosek. Samochody służbowe Urzędu Gminy tak jak i innych jednostek 
powinny być oznakowane i rozpoznawalne. Czy wniosek ten zostanie zrealizowany.

Zapytanie Pana Zbigniewa Jonio
1. Na zebraniu sołeckim w ubiegłą sobotę powiedział  Pan, że plan zagospodarowania 

parku – skweru na Placu Kościuszki w Mielniku został sporządzony przez osobę nie 
posiadającą stosownych uprawnień i w związku z tym plan ten jest nieważny i do 
wyrzucenia.  Wywołał  Pan  tym  twierdzeniem  duże  poruszenie  i  jak  najbardziej 
zrozumiałe  oburzenie  wśród  zgromadzonych  mieszkańców  Mielnika,  bo  w  końcu 
zostały  przeznaczone  na  ten  cel  nasze  publiczne,  gminne  pieniądze.  W związku z 
powyższym pytam Pana Wójta czy będąc w posiadaniu takiej wiedzy i mając na to 
stosowne dokument,  podjął  Pan stosowne kroki  w celu  ukarania  podległego  Panu 
urzędnika,  który dopuścił  się takich zaniedbań? Czy zawiadomił Pan prokuraturę o 
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możliwości popełnienia przestępstwa, polegającego na przekroczeniu uprawnień przez 
osobę  sporządzającą  ten  plan,  a  z  drugiej  strony  niedopełnienia  obowiązku  przez 
urzędnika  samorządowego,  który miał  obowiązek sprawdzić  stosowne uprawnienia 
osoby wykonującej ten projekt?

2. Jaki  zakres  obowiązków  powierzył  Pan  swemu  zastępcy  i  jakie  z  tego  tytułu 
otrzymuje wynagrodzenie oraz w jakim charakterze i na jakich zasadach zatrudniony 
został Pan Michał Bogacki i jakie z tego tytułu otrzymuje wynagrodzenie?

3. Czy  mieszkańcy  innych  miejscowości  Gminy  Mielnik  będą  również  korzystali  z 
ogłoszonego  przez  Pana  programu  “Słoneczne  dachy  Mielnika”  dotyczącego 
kolektorów słonecznych?

Zapytanie Pani Olgi Pogrebniak
1. Czy  miejscowość  Radziwiłłówka  jest  brana  pod  uwagę  przy  wytyczaniu  ścieżek 

rowerowych.
2. W okresie wiosennym należy naprawić drogę Glińską, tak aby rów został przekopany 

i woda nie zalewała ogrodów.

Do punktu 6.

Pan  Przewodniczący  Rady poinformował,  że  projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia 
Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy  Mielnik  na  lata  2011-2016  zyskał  pozytywną 
opinię połączonych Komisji Rady Gminy.

Pani  Skarbnik  Gminy odczytała  opinię  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  sprawie 
projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mielnik na lata 2011-
2016.

(w zał.na str.............prot.)

Rada Gminy Gminy jednogłośnie,  przy obecności 14 radnych,  podjęła uchwałę Nr 
V/16/11  w sprawie uchwalenia Wieloletniej  Prognozy Finansowej  Gminy Mielnik na lata 
2011-2016.

(w zał.na str.............prot.)

Do punktu 7.

Pan Wiceprzewodniczący Rady przedstawił opinie stałych Komisji Rady Gminy w sprawie 
projektu budżetu gminy na 2011 rok.

(w zał.na str.............prot.)

Pan Stefan Troc
Zwrócił  uwagę aby Pan Przewodniczący Rady prowadził  obrady sesji  zgodnie z  uchwałą 
Rady Gminy w sprawie procedury uchwalania budżetu.

Pani Skarbnik Gminy
Przedstawiła  par.4  uchwały  w  sprawie  trybu  prac  nad  projektem  uchwały  budżetowej  i 
szczegółowości materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi budżetu. 
Procedura uchwalania budżetu wygląda w sposób następujący:
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•odczytanie projektu uchwały budżetowej,
•odczytanie opinii,
•odczytanie opinii RIO,
•dyskusja.

Pan Wójt Gminy przedstawił i omówił projekt budżetu gminy na 2011r.

Pani  Skarbnik  Gminy przedstawiła  opinię  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  sprawie 
projektu budżetu gminy na 2011r.

(w zał.na str.............prot.)
W dyskusji nad projektem budżetu głos zabrali:

Pan Sławomir Pytel
Zapytał co będzie zawierał perspektywiczny plan rozwoju Gminy Mielnik, jakie są kierunki 
rozwoju – uzasadnienie tego wydatku.

Pan Wójt Gminy
Początkowo planowaliśmy 30-letni plan rozwoju, potem doszliśmy do wniosku że plan 20-
letni  będzie  bardziej  realny  do  przewidzenia.  Plan  ten  uporządkuje  sprawy  związane  z 
inwestycjami – uszereguje ważność spraw na terenie gminy w perspektywie dłuższego okresu 
czasu.  W  ramach  planu  chcemy  przeprowadzić  działania  organizacyjne  związane  z 
przygotowaniem  ekspertyz,  analiz  i  wydobyciem  wód  uzdrowiskowych.  Jest  to  jeden  z 
najważniejszych  kierunków  rozwojowych  Gminy  Mielnik.  Potrzebne  jest  tu  wsparcie 
radnych,  fachowców,  planistów,  ekonomistów,  którzy  są  specjalistami  w  tej  dziedzinie. 
Chcemy skorzystać z ich pomocy. Jesteśmy już po przetargu i firma planistyczna opracowuje 
plan zagospodarowania przestrzennego, ale nie daliśmy im wiedzy na temat, co chcemy aby 
było zaplanowane na terenie naszej gminy i Mielnika. Musimy szybko odpowiedzieć na te 
pytania, po to, aby zamierzenia te zostały naniesione na plan. Kiedy zostanie już opracowany 
plan  przestrzennego  zagospodarowania,  to  każda  zmiana  będzie  wymagała  opracowania 
zmian do planu.

Pan Stefan Troc
Niecałe  2 miesiące  temu przestała  obowiązywać  Strategia  Rozwoju Gminy Mielnik  która 
zawierała  13  zadań  do  realizacji,  z  czego  zrealizowano  tylko  2  zadania  –  budowę  sali 
gimnastycznej i organizację Muzycznych Dialogów nad Bugiem. Trzy zadania można uznać, 
że są w trakcie realizacji, natomiast 8 zadań jest nietkniętych. Oby następna strategia nie była 
taka, jak była poprzednia.

Pan Wójt Gminy
Przypomniał, że dwa lata temu zgłaszał wnioski do tej strategii, między innymi wskazywał, 
że teren Topoliny jest zalewowy i nic tam nie można zrobić, jednak zostało to odrzucone 
przez Radę, w tym przez Pana Troca.
Strategię  nie tylko trzeba opracować ale także trzeba ją wdrożyć.  Jeśli  wszyscy będziemy 
uczestniczyć  przy  jej  opracowaniu,  zamieścimy  w  niej  zadania,  które  uznamy  za 
najważniejsze, to wspólnie będziemy się pilnować aby je zrealizować.

Pan Stefan Troc 
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Zapytał o kwotę subwencji oświatowej, ta zapisana w projekcie budżetu różni się od kwoty 
jaką Pan radny poznał z internetu. Pan radny zapytał również o wysokość tzw.janosikowego.

Pani  Skarbnik  Gminy poinformowała,  że  nie  jest  jeszcze  znana  nam  ostateczna  kwota 
subwencji oświatowej, stąd na pewno wyniknie różnica. Poinformowała również o wysokości 
tzw.janosikowego.

Pan Stefan Troc
Czy w roku bieżącym będą jeszcze nabory na boisko Orlik?
Pan radny stwierdził, że więcej środków w budżecie gminy powinno być przeznaczonych na 
drogi gminne, obecne środki są za małe. Czy jest przewidywana możliwość zwiększenia tej 
kwoty w trakcie roku budżetowego?

Pan Wójt Gminy
Budżet jest sztywny, faktem jest, że środki na drogi są niewystarczające. Mamy nadzieję, że z 
przetargów  na  drogi  zostaną  nam  pieniądze  i  wówczas  skierujemy  je  na  remonty  dróg 
gminnych.

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 14 radnych, podjęła uchwałę Nr V/17/11 w 
sprawie uchwalenia budżetu gminy na rok 2011.

(w zał. na str...........prot.)

(po przerwie)

Do punktu 8.

Pan  Sekretarz  Gminy  przedstawił  i  omówił  projekt  uchwały  w  sprawie  określenia 
warunków i trybu finansowego wspierania rozwoju sportu w Gminie Mielnik.

Pan Przewodniczący Rady Gminy poinformował,  że projekt  uchwały został  pozytywnie 
zaopiniowany przez stałe Komisje Rady.

Pan Sławomir Pytel zapytał o pkt. 5 w par.3 uchwały dotyczący naboru wniosków.

Pan Wójt Gminy
Przed  przyjęciem uchwały  nie  podejmowaliśmy  działań  w tej  sprawie,  w ciągu  tygodnia 
ustalimy tryb przyjmowania wniosków i powołamy komisję w tej sprawie.

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 14 radnych, podjęła uchwałę Nr V/18/11 w 
sprawie  określenia  warunków  i  trybu  finansowego  wspierania  rozwoju  sportu  w  Gminie 
Mielnik.

(w zał.na str..............prot.)

Pan Przewodniczący stwierdził,  że  należy  jak  najszybciej  określić  szczegółowe warunki 
przyznawania dotacji, bo kluby już działają i potrzebują środków.

Do punktu 9.
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Pani  Kierownik  GOPS przedstawiła  sprawozdanie  z  działalności  Gminnego  Ośrodka 
Pomocy  Społecznej  za  2010r.  oraz  informację  o  realizacji  uchwały  w  sprawie  programu 
osłonowego w zakresie pomocy lekowej mieszkańcom

Pan Kazimierz Tobota zapytał, czy na terenie naszej gminy są osoby, które zameldowane są 
gdzie indziej, a tutaj mieszkają i korzystają z pomocy GOPS. Czy pomoc ta nie dubluje się?

Pani Halina Mirowska
Meldunek  nie  decyduje  o  udzieleniu  pomocy,  decyduje  o  tym  miejsce  zamieszkania. 
Świadczenie  jest  wypłacane  na  podstawie  wywiadu  środowiskowego.  W  świadczenia 
rodzinnych jest przepływ informacji, sprawdza się takie osoby.

Rada Gminy przyjęła do wiadomości sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka 
Pomocy  Społecznej  za  2010r.  oraz  informację  o  realizacji  uchwały  w  sprawie  programu 
osłonowego w zakresie pomocy lekowej mieszkańcom

(w zał.na str..............prot.)

Do punktu 10.

Pani  Alicja  Sawczuk  -  Przewodnicząca  Gminnej  Komisji  ds.  Profilaktyki  i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych przedstawiła informację o realizacji Gminnego 
Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  i  Przeciwdziałania 
Narkomanii za rok 2010.

Rada  Gminy  przyjęła  do  wiadomości  informację  o  realizacji  Gminnego  Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii za 
rok 2010.

(w zał.na str..............prot.)

Do punktu 11.

Odpowiedzi na wszystkie interpelacje udzielił Pan Wójt Gminy.

Odpowiedź na interpelację nr14/11 Pani Marii Boguszewskiej
Na pewno naprawę dróg w gminie rozpoczniemy wiosną od naprawy dróg dojazdowych do 
posesji znajdujących się na koloniach, następne według kolejnych zgłoszeń. Interpelacja ta 
zostanie  dołączona  do  listy  dróg  zgłaszanych  do  naprawy.  Wiosną  będziemy  się  starali 
sukcesywnie naprawiać drogi.

Odpowiedź na interpelację Nr 15/11 Pani Aliny Hackiewicz-Stępień
Mamy materiały, których na pewno wystarczy na wiatę przy świetlicy. Musimy je przejrzeć, 
trzeba będzie pewnie wykonać jeszcze jakąś dokumentację, na pewno jednak pomożemy w 
sensie materiałowym.

Odpowiedź na interpelację Nr 16/11 Pana Sławomira Pytla
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W roku bieżącym zaplanowany jest zakup działki pod świetlicę, trudno jednak przewidzieć w 
jakiej wysokości i w jaki sposób będziemy przymierzać się do tej budowy. Jeśli w II półroczu 
br. będą wolne środki w budżecie, to zechcemy zakupić dokumentację budynku na świetlicę.

Odpowiedź na interpelację Nr 17/11 Pana Zbigniewa Jonio
1. W styczniu Pan Wójt rozmawiał z Zarządem Dróg Powiatowych i Panem Starostą na 

temat możliwości wykonania  w br. parkingu przy cmentarz, ale Starostwo nie ma na 
ten cel środków w budżecie. Ustalono, że jeśli takie środki pojawią się w Starostwie, 
to zostaną skierowane na wykonanie parkingu.

2. Ulica prowadząca do Państwa Wakuluków, Kamińskich i Ziółkowskich znajdzie się w 
priorytetowych naprawach.

3. Ulica Zamiejska w kierunku Wajkowa w okresie wiosennym zostanie naprawiona.

Odpowiedź na interpelację Nr 18/11 Pana Stefana Troca
W tym roku  uporządkowana  zostanie  dokumentacja  dotycząca  drogi  gminnej  Moszczona 
Królewska-Osłowo.

Odpowiedź na interpelację Nr 19/11 Pana Stanisława Drozdowskiego
W budżecie gminy na 2011r. nie ma zabezpieczenia środków na wykonanie dokumentacji na 
drogę Wajków-Sutno pod Bugiem, Pan Wójt prowadzi jednak pewne rozmowy i jest nadzieja, 
że środki na te i inne drogi gminne pojawią się w budżecie.

Odpowiedź na interpelację Nr 20/11 Pana Stanisława Drozdowskiego
Jeśli  chodzi  o  urządzenie  placu  zabaw  w  Wajkowie,  to  gmina  będzie  pomagała  radom 
sołeckim w sferze technicznej, organizacyjnej i prawnej przy realizacji tych przedsięwzięć, 
ale potrzebny jest udział samych sołectw w realizacji zadań z funduszu sołeckiego. Sołtysi i 
rady sołeckie musza sami angażować się w te zadania. Dzisiaj uchwalony został budżet, do 
polowy marca będą przygotowywane zadania do realizacji z funduszu sołeckiego.

Odpowiedź na interpelację Nr 21/11 Pana Sławomira Leoniuka
1. W ramach funduszu sołeckiego będzie przeprowadzony remont świetlicy w Mętnej.
2. Zbierane  są  wnioski  na  panele  słoneczne,  będzie  dofinansowanie  do  paneli,  nie 

wydzielamy  miejscowości  w  których  to  będzie  realizowane.  Na  dzień  dzisiejszy 
wszyscy chętni mają możliwość skorzystania z tego. Jeśli okaże sie, że przekroczymy 
liczbę  300  wniosków,  to  wtedy,  jeśli  uda  nam  się  zwiększyć  nasz  wniosek  na 
dofinansowanie, będziemy realizować następne, wg. kolejności,.

3. Nie mamy możliwości zwolnienia z podatku VAT za ogrzewanie gazem.

Odpowiedź na zapytanie Pana Kazimierza Toboty
1. Mamy podpisane porozumienie na odśnieżanie dróg powiatowych, usuwanie lodu na 

drogach powiatowych również prowadzimy w ramach porozumienia.
2. Pan Wójt  nie  posiada  wiedzy na  temat,  czy przy wytyczaniu  ścieżek rowerowych 

prowadzono konsultacje z mieszkańcami. To było robione dużo wcześniej, ścieżki są 
już wytyczone i nie może być żadnych zmian.

Odpowiedź na zapytanie Pani Marii Boguszewskiej
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Samochody służbowe będą oznakowane, w poprzedniej kadencji Pan Wójt również popierał 
ten wniosek.

Odpowiedź na zapytanie Pana Zbigniewa Jonio
1. Projekt  zagospodarowania  Placu  Kościuszki  został  wykonany  przez  osobę  z 

uprawnieniami  dotyczącymi  zagospodarowania  przestrzennego  zieleni,  nie  mającą 
uprawnień budowlanych. W planie tym umieszczono obiekty budowlane – budowle i 
instalacje,  jednak  z  braku  uprawnień  budowlanych  projektanta,  nie  można  było 
skierować projektu do realizacji. Jedną z osób odpowiedzialnych za taki stan rzeczy 
był  Pan  Tomasz  Gorochowicz.  Zbieramy  dokumentację  i  zastanawiamy  się  nad 
dalszym postępowaniem. Po zebraniu pełnej dokumentacji Pan Wójt podejmie decyzję 
tej sprawie.

2. Pan  Wójt  zdementował  krążące  po  Mielniku  informacje  nt.  ilości  kandydatów 
zgłoszonych do naboru na stanowisko Dyrektora ZGK i ilości osób zwolnionych z 
pracy w GOKSiR (takich zwolnień nie było).
Zgodnie z przepisami  Wójt  jest  kierownikiem Urzędu,  odpowiada za jego pracę i 
organizację. Decyzja o zatrudnieniu Pani Katarzyny Turosieńskiej na stanowisku Z-cy 
Wójta wynikła z przekonania Pana Wójta, że przyniesie to korzyści, usprawni pracę i 
pozwoli na zrealizowanie wielu zadań, których bez takiego wsparcia nie bylibyśmy 
może  w  stanie  zrobić.  Zakres  obowiązków  Pani  Wójt  nie  jest  jeszcze  ustalony,  
jesteśmy  w  trakcje  reorganizacji  struktury  Urzędu  Gminy  i  przypasowujemy 
konkretne  obowiązki  osobom,  które  będą  pełnić  funkcje  kierownicze.  Będą 
opracowane  standardy  pracy  urzędników,  do  końca  lutego  br.  wszystkie  sprawy 
związane ze zmianą struktury organizacyjnej Urzędu zostaną przyjęte zarządzeniem 
Wójta.  Pani  Katarzyna  Turosieńska  zarabia  o 1330zł.  mniej  od  Gorochowicza,  jej 
wynagrodzenie brutto wynosi 6200 zł. Na pewno zapracuje na swoje wynagrodzenie. 
Warunkiem podjęcia tej funkcji i pracy było to, że Pani Katarzyna będzie mieszkać na 
terenie Gminy a nie dojeżdżać do pracy z Siemiatycz, Białegostoku lub skądkolwiek. 
I tak jest, od 1 lutego Pani Katarzyna Turosieńska mieszka w Mielniku.

3. Pan Michał Bogacki został zatrudniony na okres 4 miesięcy, na umowę zlecenie, w 
celu przygotowania i reorganizacji Gminnego Ośrodka Kultury,  Sportu i Rekreacji, 
przygotowania  tematycznego  i  organizacyjnego  Dni  Mielnika  i  Muzycznych 
Dialogów nad Bugiem. Wynagrodzenia Pana Bogackiego Pan Wójt nie może podać, 
ponieważ podlega ochronie.

Odpowiedź na zapytanie Pani Olgi Pogrebniak
1. Jedna z tras rowerowych wiodła przez Radziwiłłówkę, wszystko to można po sesji 

dokładnie sprawdzić w dokumentacji przebiegu tych tras.
2. Droga Glińska zostanie sprawdzona, trzeba tam uregulować kwestię odprowadzania 

wody.

Pan Sławomir Leoniuk zapytał o wysokość dopłat do kolektorów słonecznych.

Pan Wójt Gminy
Wszystko zależy od ilości zgłoszeń, jeżeli ilość ta będzie w granicach 300 domów, to opłata 
powinna  wynieść  około  10  % kosztów,  czyli  1000  -  1200  zł.  za  montaż  kolektorów  w 
gospodarstwie.

Do punktu 12.
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Pani Anna Łojko – sołtys wsi Maćkowicze
1. Na drodze w Maćkowiczach, zaraz za mostem, po deszczu zawsze robi się kałuża, 

ponadto świerki rosnące na prywatnej działce przy tej drodze zasłaniają widoczność 
na i tak wąskim w tym miejscu odcinku drogi.

2. Droga gminna przy cerkwi wymaga naprawy, jak zaczną się roztopy znowu będzie 
nieprzejezdna.

Pan Kazimierz Zalewski – sołtys wsi Tokary
1. Zwrócił  uwagę  na  konieczność  udzielenia  pomocy  rodzinie  sprowadzonej  z 

Kazachstanu,  która została  pozostawiona sama sobie,  jej  członkowie są bez pracy, 
chociaż  w  uchwale  Rady  Gminy  zapisano,  że  praca  zostanie  im  zapewniona  w 
jednostkach  gminy.  W  roku  ubiegłym  ojciec  i  syn  pracowali,  okazało  się,  że 
pracodawca  nie  odprowadzał  za  nich  składek  na  ubezpieczenie.  Pan  sołtys 
zaproponował aby panią z tej rodziny wysłać na przeszkolenie i zatrudnić w świetlicy,  
zaś mężczyźnie,  który ma prawo jazdy na samochody ciężarowe i  uprawnienia na 
sprzęt ciężki, pomóc w znalezieniu pracy.

2. Należy wyciąć suche drzewa na placu szkolnym w Tokarach,  strażacy mogliby to 
zrobić w ramach ćwiczeń, potrzebne jest tylko zezwolenie na ścięcie.

3. W Tokarach należy wykonać nowe tablice ogłoszeniowe (3 sztuki).
4. Trzeba podjąć działania w celu usunięcia ruiny budynku w Tokarach.
5. Uzupełnić żarówki w oświetleniu ulicznym w Tokarach i naprawić niesprawne lampy.
6. Dokonać  naprawy  drogi  dojazdowej  na  kolonię,  wymaga  ona  natychmiastowych 

działań. Naprawy wymagają również inne drogi gminne w tej wsi.

Pan Walenty Nikitorowicz – mieszkaniec Mielnika
Interweniował w sprawie naprawy ulicy Zamiejskiej, jest to ulica w okresie od wiosny do 
jesieni licznie uczęszczana przez turystów.
Pan Nikitorowicz zapytał czy Mielnik w roku bieżącym, w dni świąt narodowych, będzie już 
oflagowany.

Pan Wiesław Piotrowski – sołtys wsi Mętna
Zwrócił  się  o  wyrównanie  drogi  żwirowej  Wysocka  w  Mętnej,  zniszczeń  tych  dokonał 
Mostostal,  który za 3 miesiące  zakończy prace  w Adamowie  i  wyjedzie  z  terenu gminy. 
Należy zobowiązać ich do dokonania naprawy poniszczonych dróg.

Pan Wójt Gminy
Pozwolenie  na  ścięcie  drzew  na  placu  szkolnym,  który  jest  własnością  gminy,  zostanie 
wydane.
Jeśli  chodzi  o  tablice,  to  problem  ten  dotyczy  większości  wsi  w  gminie,  planujemy 
opracowanie wzoru takich tablic, trzeba na to chwilę poczekać.
Oświetlenie  uliczne  –  Pan  Wójt  rozmawiał  w  tej  sprawie  z  Dyrektorem  Zakładu 
Energetycznego  w  Bielsku  Podlaskim,  obiecano  nam,  że  żarówki  będą  uzupełniane  na 
bieżąco. Pan Wójt raz jeszcze będzie interweniował w tej sprawie.
W  sprawie  ruiny  budynku  w  Tokarach  będziemy  probowali  ustalić  właścicieli,  chociaż 
istnieją obawy, że jest tam nieuregulowany stan prawny i mogą z tym być kłopoty.
Drogi gminne będą remontowane w bieżącym roku, mówiono o tym już wielokrotnie.
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Oflagowanie Mielnika – zadanie to ujęte zostało w funduszu sołeckim Mielnika, przyjęcie 
budżetu  przez  Radę  Gminy  pozwoli  na  uruchomieni  tego  funduszu  i  realizację 
zaplanowanych w jego ramach zadań.
Sprawa Państwa Sikorskich z Kazachstanu – jest szansa abyśmy znaleźli środki w ramach 
GOPS na sfinansowanie szkolenia z zakresu przewozu rzeczy, nie musi to kosztować 8 tys.zł., 
można je uzyskać za 4 tys.zł.

Pani Alina Hackiewicz-Stępień
Poinformowała o możliwości bezpłatnych szkoleń w zakresie przewozu rzeczy przez firmę 
Europartner  w Białymstoku.  W ubiegłym tygodniu  były jeszcze  przyjmowane wnioski  na 
takie szkolenie.

Pan Wójt Gminy
Podejmiemy działania w sprawie udrożnienia odpływu wody z drogi w Maćkowiczach, tak 
aby nie robiły się tam zastoiny wody.

Pani Maria Boguszewska zgłosiła potrzebę ustawienia większej ilości koszy na śmieci na 
ulicy Królewskiej, za skrzyżowaniem, po prawej stronie.

Pani Maria Charkiewicz – Prezes GS “SCH”
Zaapelowała aby pojemników nie ustawiać na placu przy restauracji,  już kiedyś  stały tam 
pojemniki i przez to był duży bałagan.

Pan Sławomir Leoniuk
Zapytał o sprawę bezpańskich psów, problem ten występuje w wielu miejscowościach gminy.

Pan Wójt Gminy
Poinformował, że jest już po wstępnej rozmowie z przedstawicielami firm, które czipują psy, 
problem dotyczy nie tylko psów bezpańskich, które są nam często podrzucane, ale również 
psów, które mają właścicieli i biegają luzem. Taki system rejestracji pozwoli nam na szybkie 
ustalenie właściciela psa i rozpoznanie skali zjawiska związanego z podrzucaniem psów na 
teren gminy. Koszt oczipowania jednego psa, według wstępnych wyliczeń, wynosiłby 12 zł. 
Rada Gminy będzie musiała wypowiedzieć się, czy zechce w ten sposób oznakować nasze 
psy.  Mogłoby  to  nastąpić  przy  okazji  ich  szczepienia.  Drugą  sprawą  jest  rozwiązanie 
problemu dotyczącego podrzucanych nam zwierząt, jako gmina mamy obowiązek je odłowić, 
przetrzymywać je możemy tylko przez 30 dni,  po tym terminie musimy je dostarczyć  do 
schroniska dla zwierząt i zapłacić za ich utrzymanie. Rozwiązania tego problemu na pewno 
nie unikniemy.
Jeśli chodzi o zwiększenie ilości koszy na śmieci, to jest możliwe do zrealizowania.
Pan Wójt  poinformował  o  zamiarze  budowy szaletu  publicznego  w Mielniku,  w skarpie, 
gdzie  obecnie  stoi  przystanek.  Obecny  przystanek  zostałby  wyburzony,  w  miejscu  tym 
zbudowano by nowy przystanek, wraz z szaletem. 

Pan Jan Zduniewicz zaproponował, aby kosze na śmieci ustawiać w miejscach parkowania 
samochodów.

Pan Przewodniczący poinformował  radnych,  że  Pan Wójt  zgodnie  z  art.30a  ust.5  Karty 
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Nauczyciela  przekazał  na  jego  ręce  sprawozdanie  z  wysokości  średnich  wynagrodzeń 
nauczycieli, osiągniętych w roku 2010 na poszczególnych stopniach awansu zawodowego, w 
szkołach prowadzonych przez gminę Mielnik. Radni przed sesją otrzymali to sprawozdanie.

(w zał. na str...............prot.)
Pan Przewodniczący poinformował również,  że w dniach 18-19 marca br. planowane jest 
przeprowadzenie  szkolenia  dla  radnych.  Szkolenie  odbędzie  się  na  miejscu,  w  sali 
konferencyjnej  Urzędu  Gminy,  początek  szkolenia  godz.900.  Za  czas  szkolenia  radni  nie 
otrzymają diet.
Portal społecznościowy twojpolityk.pl zwrócił się z prośbą o przedstawienie radnym oferty 
portalu. Informację na piśmie na ten temat radni również otrzymali przed sesją.

(w zał. na str..........prot.)

Pani Maria Boguszewska
Poinformowała  radnych,  będących  członkami  Komisji  ds.Organizacyjnych,  Społecznych  i 
Obywatelskich Rady Gminy,  że doręczony im przed sesją wniosek Pani Marty Ławińskiej 
będzie rozpatrzony na najbliższym posiedzeniu Komisji.

Pani Alina Hackiewicz-Stępień
1. Koło  przystanku  w  Niemirowie  należy  ustawić  większy  pojemnik  na  śmieci 

(niesegregowane).
2. Ustawić kosz na śmieci na placu zabaw.
3. Zorganizować w Niemirowie szkolenie na temat wykonywania ozdób z filcu, podobne 

do tego, jakie miało miejsce w GOKSiR w Mielniku.

Pan Sławomir Pytel
Ustosunkowując się do wypowiedzi Pana Wojta, który odpowiadając na jedną z interpelacji 
użył zwrotu “dajcie nam szansę....” stwierdził, że Rada Gminy obdarzyła Pana Wojta pełnym 
zaufaniem, otrzymał w głosowaniu nad budżetem 14 głosów za. Najlepiej by było aby Pan 
Wójt tego zaufania zaufania nie utracił do końca kadencji.

Pan Kazimierz Zalewski
Zgłosił potrzebę uporządkowania szaletu w Tokarach i naprawy rynien przy budynku szkoły.

Pan Zbigniew Jonio
Zapytał  jakie  są  szanse  na  zbudowanie  plaży  w  Mielniku?  Czy  taka  budowa  jest 
przewidziana?

Pan Jerzy Weremjewicz – sołtys wsi Osłowo
Zapytał czy ZGK ma obowiązek odbierania folii po belach siana lub słomy. Po wyjasnieniach 
Pana Troca, że folia jest odbierana, Pan sołtys stwierdzil, że raz do roku to za mało na odbiór 
takiej ilości folii, bo tego jest bardzo dużo w gospodarstwie. Brak jest informacji na temat 
odbioru folii.

Pan Wójt poinformował, że wyjaśni tę sprawę.
W kwestii budowy plaży w Mielniku stwierdził, że trzeba się zastanowić nad możliwością 
korzystania  z  rzeki  w  okresie  wakacyjnym.  Rozważane  były  w  tej  sprawie  pewne 
rozwiązania. W tym roku raczej nie uda się nic zrobić.
Pan Przewodniczący Rady
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W roku ubiegłym rada sołecka Mielnika planowała urządzenie plaży w Mielniku ze środków 
funduszu sołeckiego, lecz to nie wyszło. Pan Przewodniczący wyraził przekonanie, że Pan 
Wójt porozumie się z RZGW i innymi instytucjami w kwestii budowy plaży.

Pan Stefan Troc
W związku  z  dofinansowaniem usuwania  i  utylizacji  eternitu  Pan  radny zapytał,  czy  do 
składanego  wniosku  nie  należy  dołączyć  zgłoszenia,  z  jakim  się  wystepuje  do  nadzoru 
budowlanego w sytuacji zmiany pokrycia dachowego.

Pan Wójt poinformował, że takiego zgłoszenia nie potrzeba.

Pan Stefan Troc zadał obecnej na sesji Pani Marcie Ławińskiej następujace pytanie- czy Pani 
Fundacja  Engram  ma  uregulowane  zobowiązania  w  stosunku  do  wierzycieli  na  terenie 
Siemiatycz? Czy w sądzie są sprawy wobec Fundacji Engram za niepłacenie czynszu?
Pan Troc zastrzegł, że nie jest to jego pytanie, nie kieruje się ciekawością, zadał je na prośbę 
innych osob.

Pani  Marta  Ławińska odpowiedziała,  że  na  dzień  dzisiejszy nie  ma  zobowiązań  wobec 
wierzycieli. Sprawa jest uregulowana, sąd wydał wyrok uniewinniający.

Pan Sekretarz Gminy
Poinformował,  że w sprawach dotyczących organizacji  kąpielisk,  zgłaszania,  itp. nastapiły 
istotne zmiany. Przepisy są bardzo restrykcyjne, terminy dotyczące organizacji kapielisk już 
minęły.

Pan Jerzy Weremijewicz zapytał  gdzie należy się zgłaszać w przypadku zabierania przez 
rzekę gruntu. Taka sytuacja ma miejsce w Osłowie,  w roku bieżącym Bug zabierze dużo 
ziemi, drzew z działek prywatnych, drogę.

Pan Stefan Troc
Z tą sprawa należy zgłaszać się do Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Warszawie. 
Linię brzegową ustala starosta. Podział jest robiony na koszt wnioskodawcy. Jesli chodzi o 
odszkodowanie,  to  po  wyszacowaniu  przez  biegłego  rzeczoznawcę  wartości  utraconego 
gruntu, RZGW wypłaca odszkodowanie. Pan radny Troc przedstawił procedurę zwiazaną z 
ustaleniem linii brzegowej i ubieganiem się o odszkodowanie.

Pan  Przewodniczący  Rady zgłosił  wniosek,  aby  dokonać  wyliczenia  przewidywanych 
nakładów związanych z przygotowaniem i utrzymaniem w przyszłości muzeum.
Taka analiza ekonomiczna pozwoli nam na podjęcie decyzji  co do dalszych działań w tej 
sprawie.

Pani Marta Ławińska odczytała treść wniosku skierowanego do Przewodniczacego Komisji 
ds.Organizacyjneych, Społecznych i Obywatelskich Rady Gminy.

(w zał. na str...........prot.)

Pani Maria Boguszewska poinformowała, że ciag dalszy tej sprawy będzie mial miejsce na 
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posiedzeniu Komisji ds.Organizacyjneych, Społecznych i Obywatelskich Rady Gminy.

Do punktu 13.

Wobec wyczerpania porządku obrad V sesji Rady Gminy Pan Przewodniczący Rady 
podziękował radnym i gościom za udział w sesji i zamknął jej obrady.

Protokołowała:
Elżbieta Szymańska 

Przewodniczący Rady

                                                                                                    Jan Zduniewicz
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